
Schriftelijke vragen Burgerbelangen Raalte dd 18-02-2025 
 
Onderwerp: BIZ en voortgang plannen .  
 
Best college, 
 
Inleiding 
Op 17 februari bleek vanuit een bericht in de Stentor dat het investeren in het centrum van Raalte 
door middel van bundeling de krachten van ondernemers is mislukt. 
Het initiatief om te komen tot een zogenaamde BIZ ( Bedrijven Investerings Zone) komt daarmee niet 
van de grond. Dit roept wat vragen op aangezien ook de gemeenteraad enthousiast reageerde op het 
gedane voorstel vanuit de vereniging vastgoedeigenaren Centrum Raalte (VVCR). 
Ook zijn gemeente, vastgoedeigenaren en ondernemers nodig voor de uitdagingen die er zijn en nog 
op ons af gaan komen als het gaat om het centrum van Raalte. 
De opmerking van dhr. Wim Tutert, de voorzitter van de VVCR was helder;  
 
“Het centrum is de grootste verliezer van de uitslag”. 
 
Het centrum van Raalte valt echter onder de gemeentelijke openbare ruimte. Daarmee is ook de 
gemeentebestuur Raalte een belanghebbende partij. Daarmee is dus ook de gemeente Raalte een 
verliezer. 
  
De hoofdvraag is nu; 
  
1 
Hoe moeten we de ontstane situatie eigenlijk duiden ?  
 
2 
Een kleine meerderheid van de ondernemers is tegen de instelling van een BIZ. Is het college bekend 
met de zorgen die deze ondernemers hebben, en kunt u daar een toelichting op geven? 

NB; We vinden het overigens geen enkel probleem wanneer er in plaats van een schriftelijk antwoord 
er een mondeling antwoord gegeven kan worden tijdens de gemeenteraadsvergadering.   
 
 
Vriendelijke groet, namens Burgerbelangen Raalte 
 
Bert Terlouw,  
Gemeenteraadslid  
 


